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Zgrada Skup5tine, sala plenamih sednica

ZAPISNIK

Sednci je predesedavao Ko16 Berisha, predsednik Skup5the, uz pomo6 Gazmenda

Muhaxheria i Naima Maloku, dlanovi Skup5tine.

predsednikje konstatovao da prisusufiuju 75 poslanika i otvorio je sednicu sa

slededim dnevnim redom:

DNVNI RED

1. Usvajanje zapisnika plenarne sednice od27 - a''t gusta 2007 god'

2. Vreme za poslanidka Pitanja:
3. Interpelacija ministra obrazovanja g-dina Agima veliju, na zahlev parlamentame

grupe ORAI
+. pr"o razmatranje Nacrta zakona o stateskoj proceni Zivotne sredine;

5. Prvo razmatranje Nacrta zakona o vanparnidnom postupku,

6. Prvo razmatranje Nacrta zakona o izwSnom postupku;

7. Prvo razmahanje Nacrta zakona o pamidnom postupku;

8. Prvo raztnatrar4e Nacrta zakona o pravima i odgovomostima poslanika;

9. Drugo razmatranje Nacrta zakona o hrani;

10. Drugo razmatranje Nacrta zakona o organskoj hemiji;
1 I . Drugo razmatmnje Nacrta zakona o izmeni i dopuni zakona o putnom transportu;

12. Razrnatranje predloga parlamentamih sEanaka za dlanove ad- hoc Komisije

SkupStine za imenovanje dlanova Borda RTK;
13. Razmatranje predloga parlamentamih stranaka za dlanove ad- hoc Komisije

Skup5tine za imenovanje dlanova Nezavisnog odbora za medije;

14. Razmatranje Preporuke za prenos budZetskih sredstva Ministarstvu za

poljoprivredu. SumarstYo i seoski razvoj (MPSSR);

15. Razmatranie Preporuke za prenos budZetskih sredstava Ministarstva za

energetiku i rudnike (MER) Kosovskoj agenciji poverenjal
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16. Razmatranje preporuke uvezi fiskalnog izvestaja za prvo Sestomesedje 2007'

godine;
17. i{azmatranje predloga Vlade Kosova za imenovanje dlana Upravnog borda

Centralnog bankarskog autoriteta.

Na podetku sednice, predsednik je prisutne poslaniJce u?.oznao da je Predsedni5tvo 
.

Skupstine, na osnovu Pravila 6. i 23. Poslovnika Skupstine je pripremilo i Skupstini

predloZio dnevni red za dana.Snju sednicu. Nije bilo predloga u pismenoj formi za

am andmandovanj e dnevnog reda.

l. Usvajanje zapisnika plenarne sednice od 27. avgusta 2007' god'

Zapisnik plename sednice od 27. avusta 2007. usvojenje bez primedbi.

2. Yreme za Poslaniika Pitanja

poslanik Xhelal canziba postavio je pitanje minsitru unutrasnjih poslova o opremi

pripadnika KPS-a dugocevnim oruZjem.

Minsitar Blerim Kuqi odgovorio je na postavljeno pitanje'

poslanik Nait Hasani postavio je pitanje minsitru za povratak i zajednice o skidanju

registarskih tablica na vozilima Ministarstva prilikom jedne posete u sevemoj Mitrovici.

Ministar Branislav Grbi6 nije bio prisutan na sednici.

poslanica sala Ahmetaj je ministru obrazovanja postavila pitanje o izgranji Skola u onim

mestima gde se nastava i dalje izvodi po kontejnterima.

Ministar Agim Veliu odgovorio je na pitanje poslanice Ahmeti.

Popslanik Hydajet Ilyseni je vladi Kosova i minsitru lokalne vlasti postavio pitanje o

stvaranju usiova: repetitora za pnjem televizijskih signala javne televizije, telefonske

linije i putevi za stanovnike Restelice sa okolinom.

Odgovor je odloZen za narednu sedicu.

Poslanik Hydajet Hyseni Vladi Kosova i ministru za povratak i zajednice postavio je

pitanje o stvaranja uslova za nasilno iseljavanje sta:rovnika iz opitina Presevo, Bujanovac

i Medveda i o njihovom powatku na svoja ognjiSta.

Odgovor se odlaZe za narednu sednicu.

Poslanik Jonuz Kastrati za ministra obrazovanja imao je pitanje o upisu udenika u
srednj e Skole op5tine Malji3evo.
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Poslanica Safete Hadergjonaj je postavila pitanje premijeru Kosova o aktivnosti

Vlade u po5tovanju zakona od strane korisnika budZeta'

Premijer Agim Qeku odgovorio je na pitanje poslanice Hadergionaj '

Poslanik Ramadan Kelmendi postavio je pitanje ministru Trgovine o nastavljanju

delatnosti u privatizovanim preduze6ima i powatku radnika na radna mesta'

Ministar Bujar Dugolli nije bio prisutan da bi odgovorio na postavljeno pitanje

poslanika Kelemdija.

poslanik Xhevat B isrlmi postavio je pitanje ministru Traasporta i telekomunikacija o

odrZavanju i asfaltiranju puteva u op5tini Vitina-

Minsitar Qemajl Ahmeti odgovorio je na pitanje poslanika Bislimija'

Poslanik Xhevat Bislimi postavio je pitanje premijeru Kosova o aktivnosti Vlade u

rebavanju problema u AlbanoloSkom institutu'

PremijerAgimCekuodgovoriojenapostavljenopitanjeposlanikaBislimija.

PoslanikXhevatBislimijepremijeruKosovapostaviopitanjeoalrtivnostiVladeu
cilju garantovanj a i zastite slobode, sigumosti i celovitosti teritorije Kosova'

Premijer Agim Qeku odgovorio je na pitanje poslanika Bislimija'

poslanik Xhevat Bislimi je minstru unutrainjih poslova postavio pitanje o upotrebi

apostilnog pedata od strane ovog ministarstva-

Ministar Blerim Kuqi ogovorio je na pitanje poslanika Bislimija

poslanik Teuta Hadri je ministru Zdravstva postavila pitanje zaSto pacijente Saljemo na

ledenje van zemlje a ne u privatne domaie klinike?

Ministar Sadik Idriz je odgovorio na pitanje poslanice Hadri'

Poslanik Nait Hasani je minsitru Pravde postavio pitanje o drZanju u zatvoru Dubrava

slu5aja Kiqina i Bedri ZYmberaj.

Ministar Jonuz Salihaj je odgovorio na pitanje poslanika Hasanija'

poslanik Berat Luzha je ministru Pravde postavio pitanje za6to sudski postupak

drugog stepena za Kadanidku grupu kasni od strane Vrhovnog suda Kosova'

Ministar Jonuz Salihaj je odgovorio na pitanje poslanika LuZe'

poslanik Berat Luzha je postavio pitanje Ministru Zivotne sredine i prostronog

planiranja u vezi zatvarania skladi5ta u Stagovu, opStina Kadanik'
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Ministar Ardian Gjini odgovorio je na pitanje polanika Luzhe'

PoslanikSalaBerisha_ShalajepostavilapitanjeministruprivredeifinansijaHaki
ifrrtri 

" 
tome koliko bud,et Kosoia optereiuje Skolovanje civilnih sluZbenika na

privatnim fakultetima.

Poslanica Shala nije bila prisutna na sednici'

3. Interpelacija ministra Obrazovanja g-dina Agima Veliu' na zahtev

Parlamentarne gruPe ORA

Predsednik je pozvao predstavnika parlamentame grupe ORA da uzme red'

Poslanik Genc Gorani, u ime podnosioca mocije rekao je da je Ministarswo

oi.azouur.iu" "u"k" 
i tehnologije ttonelo 25. jrna20.01. god_ Administrawno uputstvo br.

litiool .radi organizovanja nastave u petim razredima prema novom obrazovnom

sistemu.

Reformatorska partija ORA, zajedno sa jednim brojem roditelj4 nastavnika i struEnjaka

-"firiJ";" oastulu situaclu u ovoj obiasti' Do5li smo do zakljudka da postoji 
-

nedostatakeiementarnetransparencijeMinistarstvauvezipripremeitokovareformeu
petim razredima.

Novo organizovanje nastave u petim razredima ukljutuje vi5e od 36 hiljada udenika i

vi5e od t1600 odeljenja sa 1.60d nastavnika i veiim brojem onih koji trcba da se

zaposle.

U nastavku ,poslanik Gorani je traZio je od ministra Veliu da odgovori u vezi palna

rada u cilju ostvarivanj a reforme u petim razredima; o ostvarenim susretima sa

Skolskim odborima; o zahtevima roditelja udenika, o dono5enju administrativnog

uputsfvasazaka5njenjem,oSkolskimudZbenicimazapetirazred;oregrutacijinastavnika
, p"ti* ruo"aintna i o nlifrovoj obuci kao i o ceni koStanja sprovodenja ove reforme'

Predsednik je pozvao ministra Obrazovanj4 nauke i tehnologije za uzme red'

MinistarAgimVeliujerekaodajeVladaKosovaobrazovanjeuvrstilamedutrigiavna
prioritetai-Minsitarstvoobrazovanjajepreduzelosvemeleradisprovoilenjaovog
pnoriteta i izgradnje sawemenog sistema obrazovanja'

bslanjajuii ." ,tu Zrkon o osnovnom i srednjm obrazovanju, jo5 od 2002' godine

ir-erj"na.1" struktura obrazovnog sistema od 4-4-4 na 5-4-3 5to zradi 5 godina

o.rrorno obrarova.rje, detiri godine niZa srednja Skola i tri godine srednja -visa Skola'

Ova nova strukturale u skladu sa sistemom obrzoavanja u mnogim eriropskim zemljama.

Reforma u petim razredima ove godine je samo nastavak i okondanje reforme zapodete

u prvom razredu 2002/2O03. godtne.

Udenici koji su podeli prvi razred shkolske 2002/2003' godine, ove godine su u petom

rezredu i mi smo zaduZeni da njima pruZimo obrazovanje na osnovu nove strukture'
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Ministarstvo je preduzelo sve potrebne mere da sa uspehom okonda ciklqs reforme u

petom razredu.

Najpre, Ministarstvo je donelo Admninistrativno uputstvo 1212007. od25.6.2007. god.

koje sadrZi sva potre-bna uputstva koja se odnose na organizovanje nastave u petom

rezredu.
Drugo, planovi i programi zapeti razred objavljeni su jo5 u januaru 2006' godine'

Tre6e, tokom 20 0612007 .Skolske godine Stampani su i nastavni udZbenici za peti razred

ietvrto, Ministarstvo je izvrsilo obuku nastavnika za peti razred u svim opstinama.

Peto, opstine su izabrale nastvni kadar zapett razred u skladu sa Administratvnim

uputstvom 1212007.

Rezultati ove erforme se odekuju kada demo imati visoka dostignu6a na nacionalnom

testu ovih udenika kada ie oni sti6i u deveti rezred-

Obrazovanje sve vi5e se razvija naj ednom priwedno i drudtvenom kontekstu, prem

atome ne treba odekivati da 6emo u obazovanju ostvarivati one standarde koji 6e

prevaziii naSe materijalne moguinosti.

Peti razredje dosta kostao budzet Kosova, ali to je neophodnost i obaveza koju imamao

prema na5oj deci. Vlada Kosova i Ministarstvo obrazovanja su odludni u tome da ovoj

deci obezbede kvalitetnu nastal.u i prema najboljim medunarodnim standardima, kao

jedini put za njihovu sigumu budu6nost.

Zattm je Predsednik otvorio raspravu.

Mislenja, primedbe i sugestije u vezi interpelacije Ministra Agima veliu dali su: u ime

sarlamentame grupe LDK-a, Alush Gashi, u ime parlamentame gurpe PDK-a, Enver
Hoxhaj, u ime parlamentame grupe AAK, Mazllom Kumnova, u ime parlamentme

grupe 6+, Mahir Yagcilar, u ime parlamentame grupe za integraciju, Fatmire
Mulhaxha, Fatmir Rexhepi, Zylfije Hundozi, Myrvete Dreshaj -Baliu, Sabri Hamiti,
Teuta Sahatqija, Xhezair Murati, Fetah Berisha, Besa Gaxheri, Ferid Agani'
Gjylishene Berisha i Xhevat Bislimi, koja su priloZena transkriptu.

Nakon ovih diskusija, ministar Agim Veliu odgovorio je na primedbe i sugestije

poslanika.

Na kraju , poslanik Genc Gorani, u ime podnosioca interpelacije rekao je da zamtoga
piranja kojaje pokrenuao u interpelaciji, od ministra Obrazovanj a nije dobio odgovor.

On je. u ime parlametame grupe ORA traZio da SkupStina usvoji sledeiu

PREPORUI(U

Da se odloZi sprovodenje Administrativnog uputstva br' 1212007 za Skolasku godinu

2008., zbog nedovoljnih priprema za njegovo sprovodenje, te5kih posledica prema

udenicima, nastavnicima i nastavnom procesu uop5te i radi obzbedenja prethodnih

optimalnih uslova radi uspeSne realizacije okondanja ove reforme-
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Predsednik je dao na glasanje predlog Parlagrentame grupe oRA. Rezultat glasanja je bio

sledeii:
Za'...............7 | ;
Protiv......,..39.

Predsednik je konstatovao: da Skup3tina Kosova vedinom glasova nije usvojila
Preporuku P arlamentame grupe ORA.

3. Prvo razmatranje Nacrta zakona o vanparniEnom postupku

Predsednikje pozvao predlagada da obrazlofi Nacrt zakona pred poslanicima

SkupStine.

Ministar pravde; Jonuz Salihaj, je u ime Vlade Kosova obrazloZio pred poslanicima

Skupitine potrebu normiranja ove oblasti novim zakonom.

U nastavku, ministar Salihaj je obrazlo;io cilj i objektive i materiju koju ureduje Nacrt

zakona o vanpamidnom postupku, zawsni deo kao i nadin njegovog sprovodenja.

Nakon obrazloZenj a Nacrta zakona od strane ministra Salihaja, predsednik je otvorio

raspravu u nadelu.

Mi5ljenja, primedbe i sugestije u vezi pomenutog Nacrta zakona podneli su: u ime

Parlamentame grupe DSK-a Sadudin Berisha, u ime Parlamentame grupe DPK-a

Hydajet Hyseni, u ime Parlamentame grupe ABK-a Gjylnaze Syla, u ime

Parlamentame gnrpe ORA- Teuta Sahatqija, u ime parlamentame grupe LDD-a
Ramadan Kelmendi i u ime Parlamentame grupe za integraciju Vezira Emru5, koje su

pri loZene ovom transkriptu.

Nakon ovih diskusija, Predsednik je dao na glasanje i usvaj anje ovaj Nacrt zakona.

Rezultat glasanjaje bio slede6i:

2a...........
Protiv.....

..53;
2

Predsednik je konstatovao: da je Skup5tina Kosova vedinom glasova usvojiia Nacrt

zakona o vanpamidnom postupku.
Skup5tinaje zaduZila glavne komisije i Komisiju za pravosude, zakonodavstvo i Ustavni
okvir-odgovarajudu izvestiladku Komisiju- kako bi razmotrile ovaj Nacrt zakona u roku
od dva meseca i da SkupStini podnesu izve5taj sa preporukama.

3. Prvo razmatranje Nacrta zakona o izvr5nom postupku

Predsednik je pozvao predlagadada obrazloii ovaj Nacrt zakona pred poslanicima.

Ministar pravde; Jonuz Salihaj je u ime Vlade Kosova obrazloZio je pred poslanicima
Skupltine Kosova potrebu normiranja ove oblasti novim zakonom.
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U nastavku , ministar Salihaj je obrazloZio cilj, objektive i materju koje reguliSe Nacrt

zakona o izwsnom postupku,zavrSni dio kao i nadin njegovog sprovodenja-

Nakon obrazloZenj a Nacrta zakona od skane ministra Salihaja, predsednik je otvorio

raspravu za njegovo razmatranje u nadelu.

MiSljenja,primedbe i sugestije u vezi ovog Nacrt zakona su podneli: u ime Parlamentarne

grupe DSK-a Nekibe Kelmendi, u ime Parlamentame grupe DSK-a Hydajet Ilyseni, u
ime Parlamentame grupe ABK-a Gjylnaze Syla, u ime Parlamentame grupe ORA-
Teuta Sahatqija i u ime Parlamentame gmpe DSD-a Milazim Haliti, koja su priloZena

t ran sk ri ptu .

Nakon ovih diskusija, predsednikje dao na glasanje usvajanje ovog nacrta zakona.

Rezultat glasanja je bio sledeii:

Za. 60;
Protiv............:..2.

predsednik je konstatovao: daje Skupstina Kosov4 vedinom glasova usvojila u nadelu

Nacrt zakona o izwSnom postupku.
Skupitina je zadual\a glavne komisije i Komisiju za pravosutle, zakonodavstvo i Ustavni

okvir- odgovornu izvestiladku Komisiju- kako bi razrnotrile ovaj nacrt zakona u roku od

dva meseca i da Skup5tini podnesu izve5taj sa prepomkama.

3. Prvo razmatranje Nacrta zakona o parniinom postupku

predsednik je pozvao predlagada da obrazloZi ovaj nacrt zakona pred poslanicima

Skupitine.
Ministar pravde, Jonuz Salihaj je u ime Vlade Kosova obrazloZio pred poslanicima

Skup5tine potrebu normiralj a ove oblasti novim zakonom.

U nastavku,, ministar Salihaj je obrazloLio cilj, objektive, mate{u koju regulise Nacrt

zakona o pamidnom postupku,zavr5ni deo, kao i nadin primenjivanja istog.

Nakon obrazloZenja ovog Nacrta zakona od stane ministra Salihaja' predsednik je

otvorio diskusiju o njegovom razmatranju u nadelu'

Mi5ljenja, primedbe i sugestije u vezi ovogNn acrt zakona podneli su: u ime

Parlamentame grupe DSK-a Sadudin Beria, u ime Parlamentame grupe DPK-a Hydajet
Hyseni, u ime Parlamentarne grupe ABK-a Gjylnaze Syla, u ime Parlamentarne grupe

ORA,- Teuta Sahatqija i u ime Parlamentame grupe DPD-a Fadil Geci' koje su

pn loZene u transkript u.

Nakon ovih diskusija, predsednik je dao na glasanje usvajanje ovog Nacrt zakona.

Rezullat glasanja je bio sledeci:
2a...............59.

je Skup5tina Kosov4vedinom glasova usvojila u nadelu Nacrt zakona o parnidnom

postupku.
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Skup5tina je zadtilla glavne komisije i Komisiju za pravosutle, zakonodavbstvo t

ustavni okvir- odgovarajudu izvestiladku Komisiju- kako bi razmotrile ovaj Nacrt zakona

u roku od dva meseca i da Skup5tini podnese izve5taj sa preporukama.

Nacrt zakona pred poslanicima Skup5tine.
Poslanik Hydajet Ilysenije u ime Komisije za pravosude,zakonodavstvo i Ustavni okvil
obrazloZio pred skupitinskim poslanicima potrebu normiranja ove oblasti novim
zakonom.

U nastavku, predsednik Komisije za zakonodavstvo, Hydajet Hyseni je obrazloZio cilj,
objektive i materju koju reguliSe Nacrt zakona o pravima i odgovomostima poslanika

kao i nadin njegovog sprovodenja.

Nakon obrazloZenja ovog Nacrt zakona od strane poslanika Hysenia, predsednik je

otvorio diskusiju o njegovom razmatranju u nadelu.

Mi5ljenja,primedbe i sugestije u vezi ovog Nacrt zakona podneli su: u ime Parlamentame
gmpe DSK-a Alush Gashi, u ime Parlamentame grupe DPK-a Gani Koci, u ime

Parlamentame grupe AItK-a Gjylnaze Syla, u ime Parlamentame grupe ORA- Nazim
Jashari, u ime Parlamentame grupe 6+ Husnija Be5kovid, u ime Parlamentame grupe

DSD-a Ramadan Kelmendi, u ime Parlamentame grupe za integraciju Ferid Agani, kao

i poslanici: Sabri Hamiti, Naxhije Doqi, Nekibe Kelmendi, Fatmir Rexhepi' Behxhet
Brajshori, Fetah Berisha i Xhevat Bislimi, koje su priloZene transkriptu.

Nakon ovih diskusija, predsednik je dao na glasanj e i usvajanje ovoj Nacrt zakona.

Rezultar glasanja je bio sledeii:

2a......
Protiv

11.

........1.

Predsednik je konstatovao: da je Skup5tina Kosova ogrormom vedinom glasova

usvojila u nadelu Nacrt Zakona o pravima i odgovomostima poslanika.

Skupitina je zaduLlla glavne komisije i Komisiju za pravosude, zakonodavstvo i ustavni

okvir-odgovomu izvestiladku Komisiju- kako bi razmotrile ovaj Nacrt zakona u roku od

dva meseca i da podnesu Skup5tini izve5taj sa preporukama.

8. Prvo razmatranje Nacrta zakona o stratelkoj proceni Zivotne sredine

Predsednik je pozv'ao predlagada da obrazloZi ovoj Nacrt zakona pred poslanicima
SkupStine.
Ministar Zivotne sredine i prostomog planiranja g. Ardian Gjini, u ime Vlade Kosova je
obrazloZio prd poslanicima SkupStine potrebu za normiranje ove obiasti novim zakonom.

U nastavku, ministar Gjini, je obrazloiio ci1j, materju i objektive, strukturu Nacrta

zakona o starate5koj proceni Zivotne sredine kao i nadin njegovog sprovodenja.

Nakon obrazloZenja ovog Nacrta zakona od strane ministra Gjinia, predsednik je
otvorio diskusiju za njegovo razmatranje'u nadelu.
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Mi5ljenja, primedbe i sugestije u vezi sa ovim Nacrtom zakona podneli su: u ime

Parlamentame grupe DSK-a Shaban Hatimi, u ime Parlamentame grupe DPK-a Selvije

Halimi, u ime Parlamentame grupe ABK-a Mazlom Kumnova, u ime Parlamentame

grupe ORA- Teuta Sahatqija, u ime Parlamentarne grupe 6+ Rifat Krasni6, u ime

Parlamentame g rupe D PD-a L ulzim Zeneli, i u me P arlamentame g rupe z a i ntegraciju

Ferid Agani kao i pslanik Naxhije Dogi, koje su priloZene transkriptu.

Nakon ovih diskusija , predsednik je dao na glasanje i usvajanje ovaj Nacrt zakona.

Rezultar glasanja je bio slededi:

Za. 62;
Protiv..

Predsednik je konstatova: da je Skup5tina Kosova vedinom glasova usvojila Nacrt

zakona o sftate5koj proceni Zivotne sredine.

SkupStina je zadtZlla glavne komisije i Komisiju za poljopriwedu, Sumarstvo, ruralni
razvoj, Zivotnu sredinu i prostorno planiranje-Izvestiladku komisiju- radi razmatranja

ovog arta zakona u roku od dva meseca i da podnesu Skupitini izveltaj sa preporukama.

Predsednik je zakluiio sednicu u 16,40 iasova.

Ponedeljak, 17- septembar 2007.god.
Nastavak sednice

Sednici je predsedavao KolE Berisha, predsednik Skupitine Kosova, a pomagao mu je

Naim Maloku, dlan Predsedni5wa Skupitine.

Prisutni su bili 70 poslanika.

Na podetku sednice poslanik Ramadan Kelmendi je zatraiio da S kup5tina kao hitno

pitanje vodi raspsrarrr u vezi bezbednosnog pitanja na severu Mitrovice.

Nakon diskusija dlanova PredsedniBtva SkupStine: Xhavita Halitia i Sabri Hamitias

SkuspStina je donela slededi:

Zakljuiak

Zahteva se od Vlade Kosova - Ministarstva Unutradnjih postova da pripremi i Skupstim

dostavi informaciju u vezi bezbednosnog stanja u Mitrsovici nakon ruSenja Spomen plode

palog borca Avni Hajredini.

8, Drugo razmatranje N/Z o hrani

Podnete amandmane od strane Komisije za zdravstvo, rad i socijalno staranje njeno

osnivanje u okviru Ministarstva za poljopriwedu.
Obzirom da ove komisije nisu postigli uskladivanje svojih stavova u vezi sa predloZenim

amandmanima na NIZ o hrani, Skup5tina je ogromnom vedinom glasova odludila da

1

9



odloZi njegovo razmatranje za neku drugu sednicu do uskladivanja stavova u vezi sa

osnivanjem Agencije za hranu.

10. Drugo razmatranje N/Z o organskoj poljoprivredi

Predsednik je informisao poslanike Skuipitine u vezi sa procedurama razmatranja ovog
N/2, kao i izveitaje glasnih komisija i odgovome izvestiladke Komisije.

On je dao na glasanje pojedinadno amandmane Komisije za poljopriwedu, Sumarswo,

ruralni razvoj, Zivotnu sredinu i prostomo planiranje u vezi sa N/Z o organskoj
poljoprivredi.
Skup5tina je usvojila sledede amandmane: 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10, t I i 1 2 (b).

Zatim je predsednik dao na glasanje N/Z sa predloZenim amandmanima u celini.
Rezultat glasanje je bio slededi:

Za 66
Protiv 0

Predsednik je konstatova: Daje Skup5tina Kosova jednoglasno usvojila Zakon o

organskoj poljoprivredi.

11. Drugo razmatranje N/Z o izmenama i dopunama zakona o putnom
transportu.

Predsednik je informisao poslanike Skupitine u vezi sa procedurama razmatranja ovog
NiZ kao i o izveStajima glavnih komisija i odgovome izvestiladke Komisije.

Predsednik je stavio na glasanje amandmane Komisije za Ekonomiju, trgovinu,
industriju. energetiku, transport i telekomunikacije t veztNlZ o izmeni i dopuni Zakona
o drumskom saobraiaju.

SkupStina je usvojila sledeie amandmane'. 1,2,3,4,5,6,1,8,9,10,11, 12, 13,14,15,
16, 17, 18, 19,20i21.

Predsednik je stavio na glasanje u celosti N/Z sa amandmanima. Rezultat glasanjaje
bio sledeii;

Za 64
Protiv ..

Predsedavajudi je konstatovao: Skup5tina Kosovaje veiinom glasova usvojila Zakon
o izmeni i dopuni Zakona o drumskom saobraiaju.

11. Razmatranje predloga parlamentarnih partija za ilanove Ad-hoc
komisije Skup5tinc za imenrivanje ilanova borda RTK.

SkupStina je nakon razmatranja predloga parlamentarnih partija donela sledeiu:

t0



ODLUKU

Za formiranje Komisije ad hoc za imenovanje dlanova Borda Radio Televizije Kosova

1. Za dlanove ad hoc Komisije za imenovanje dlanova Borda Radio Televizije
Kosova imenuju se slededi kandidati:

Ramadan Musliu, dlan, LDK,
Hajredin Kugi, dlan PDK,
Mazllom Kumnova, dlan AAK,
Ylber Hys4 dlan ORA,

LDD,
DZezar Mwati, dlan VAKAT,
Mahir Yagcilar, dlan KDTK,
Emrush Xhemajli, dlan LPK,
Gjergi Dedaj, dlan PLK,

10. Ferid Agani, PD
ll . Zylft Merxha" dlan PRBK,
12. Numan Bali6, dlan SDA,
13. Vezira Emru5, dlan GIG,
t 4. ------------------- sLKM
1 5. ------------------- PSIIDK,
I 6. ------------------- IRDK,
17. ------------------- PDAK i
18. ------------------- GIS.

2. Mandat komisije je da izabere kandidate i da Skup5tini predloZi ilanove Borda
RTK-a.
12. Razmatranje predloga skup5tinskih partija za ilanove Ad-hoc komisije

SkupStine za imenovanje ilanova Nezavisnog odbora za medije'

Skup5tina je nakon razrnatranja predloga parlamentamih partija donela sledeiu:

ODLUKU

Za formiranje ad hoc komisije za imenovanje dlanova Odbora nezavisne komisije za

medije

l. Clanovi ad hoc Komisije za imenovanje dlanova Odbora nezavisne komisije za

medije su:

Naim Jerliu, dlan LDK,
Fehmi Mujota, dlan PDK,
Myrvete Dreshaj-Baliu, dlan AAK
Fatmire Mullhaxha. dlan ORA.

LDD,

1

2
3

4
5

6
'7

8

9

I
2
3

4

5

6 Rifat Krasnic . dlan PDTK
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7. Emrush Xhemajli, dlan LPK,
8. Gjergi Dedaj, dlan PLK,
9. Ferid Agani, dlan PD,
10. DZezair Murati. dlan VAKAT,
11. Zylft Merxha, dlan PBRK,
12. Numan Bali6, PVD,
1 3. Vezira Emrush, GIG,
14 SLKM,
1 5. -----------------PSHDK,

IRDK
PDAKI

l6
77

1 8. ---------.-------GIS

2. Mandat komisije je da izaberc kandidate i Skup5tini predloZi dlanove Odbora

nezavisne komisije za medije.

13. Razmatranje Preporuke za prenos budZetskih 51sfl5tava lllinistarstrrr za

poljoprivredu, Sumarstvo i ruralni razvoj.

Skupitina j e nak ort razmattanja zahteva Ministarstva i preporuke Komisij e za budZet i

fi nansije donela sledeiu:

ODLUKU

Usvaja se zahtev Ministarstva za poljoprivredu za prenos finansijskih sredstava u iznosu

otl 300-000,00 € iz kategorije kapitalnih investicija u kategoriju subvencija.

14, Razmatranje Preporuke za prenos budZetskih sredstava Ministarstva za

energetiku i rudarstvo (MER) u Kosovsku agenciju poverenja.

skupstina j e nakon diskusij e o prenosu budZetskih sredstava Ministarstva za energetiku

i rudarstvo u Kosovsku agenciju poverenja, donela slededi:

Z AKLJ U. AK

Zahtev za prenos sredstava Ministarstva sa eneregetiku i rudarstvo u iznosu od

1.000.000,00 € Kosovskoj agencij i poverenja za proglam transmisije KOST u

kategoriju kapitalnih investicija odlaZe se za narednu sednicu.

TraZi se od Ministarstva za energetiku i rudarstvo da Skup5tini dostavi dodatne

dokumentq (dokaze), prema zahtevu poslanika, ! toku debate u vezi prenosa

tra7enih sredstava.
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15. Razmatranje preporuke u vezi liskalnog izveitaja za prvo Sestomeseiije 2007
godine.

Predsednik je pozvao predsednika Komisije za btdZel i finansije da obrazloZi

preporuku u vezi fiskalnog izveStaja.

Naser Osmani je u ime Komisije za budiel i finansije istakao da je tehnika izrade

izvestaja bolja u odnosu na prethodnu. Izve5taj je specifidniji i detaljniji kada su u

pitanju budZetske organizacije, ali njemu nedostaju pokazatelji koji prikazuju

napredak u aktuelnom planu. Takode, nedostaju analizo i komentari, a neki troSkovi

trebaju biti predstavljeni kao posebne pozicije, kao 5to su tro5kovi u vezi statusa

Kosova.
Sa primedbom da naredni izvestaj bude dopunjen analizama i komentarim4 koji bi

dali realan pregled utro5enog javnog novca, preporudijem SkupStini da za tro5kove

zaw5nog p erioda ove godine t raZi o dgovomost od V lade, kao i dausvoji Zakono
spoljnoj reviziji.

Predsednik je pozvao Ministra za financije da obrazloii liskalni izve5taj za prvo

Sestomesedije 2007 godine pred poslanicima Skup5tine,

Ministar Haki Shatri - je istakao da Ministarstvo u skladu sa odredbama Zakona o

menadZiranju javnim finansijama i odgovomostima predstavlja pred Vladom i

SkupStinom Sestomesedni izveStaj.

Prihodi su rezultat aktivnosti C arinske s luZbe, p osebno r igorozne k ontrole p rihoda,

uvoza robe na severu zemlje. Znadi, postignuti su rezultati o predvidenjima budZeta.

Takorle, deo prihoda koji je realizovan od poreske administracije je rezultat njenog

prostiranj a. Nije bilo izmene politika, tarifa i taksa, ali je bilo aktivnosti koje su se

prostirale na horizontalnoj liniji ukljudujudi poreske obvezrike koji su do sada

izbegavali plaianje taksa.
Troikovi kao posebna kategorija ovog izve5taja nemaju razliku od posebne

kategorije, a posebno kategorija plata i dnevnica je blizu predviilene dinamike.

Takode, robe i usluge su ispod dinamike, kada se podeli pola godine sa polovinom
predvielenih sredstava za ovu nalnenu, i op5tinske usluge su oko 50olo ili su u skladu

sa predvidenom dinamikom.

Posebno pitanle za Sestomesedni period su bili kapitalni tro5kovi, koji su realizovani

oko 20%o od predviilenog iznosa za 2007 godinu.

Podaci za 8 meseci su pozitivni i rezultati su pozitivniji i kod kategorije budZetskih

prihoda i kod budZetskih tro5kova, u kome je realizovano 66%' od godi5njih

budZetskih prihoda za 8 meseci i oko 200 miliona ewa novca koji se mogu predvideti

kao budZetski prenos za 2008 godinu, kao posebni prihodi i sistematizovade se u

tro5kove, u budZetu za narednt: godinu.
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Takocle troskovi u svim kategorijama su u skladu sa trendom i treba da istaknem da,

imajudi u obzir 8 meseci, znadi joi dva dodatna meseca koji imamo od

Sestiomesednog rezultata, je povoljniji i predstavlja 30% kapitalnih troskova.

procedure su malo komplikovane i kao posledica toga isplate uvek kasne, jer oni koji

realizuju kapitalne p.o;"kt" prvo trebaju da realizuju rad na terenu i nakon toga da

predstive fakture za isplatu, tako da se isplata uvek w5i nakon zavrSetka poslova.

Predsednik je otvorio diskusiju u vezi izve5taja

MiSljenja, p rimedbe i sugestije u veziovog Izveltaja dali su: U ime PG D SK-a,

etusn bastri, u ime PG DPK-4 Safete Hadergjonaj, u ime ABK-a, Mazllom

Kumnova i u ime PG ORA, Nazim Jashari, kao i poslanici: Behxhet Brajshori, Gani

Koci, Selvije Halimi i Jakup Krasniqi, diji su govori riloZeni transkriptu'

Na kraju debate ministar Shatrije odgovorio na primedbe i sugestije poslanika'

Predsednik je zatvorio debatu bez glasanja.

15, Razmatranje predloga Made Kosova za imenovanje ilana Rukovode6eg

borda Centralnog bankarskog autoriteta Kosova.

SkupStina je nakon razmatranja predloga Vlade Kosova donela slede6u:

ODLUKU

. Gazmend Luboteni imenuje se dlan Rukovodedeg borda centralnog

bankarskog autoriteta Kosova.

. Odluku procesuirati SPGS-a za dalji postupak.

Predsednik je zatvorio sednicu u 15,50 6asova.

Predsednik Skup5tinc Kosova
Kole Berisha

Izradila:
Divizija plenarnih i proceduralnih pitanja
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